
Kävimme aktioryhmän kanssa Koratissa helmikuun alussa. Matkustimme junalla Bangkokista Koratiin. Matkaan liittyi paljon haasteita.
Ennen lähtöä sain flunssan ja minun piti levätä yksi päivä. Lähdimme Korattiin aamulla. Junamatka kesti tavallista pitempää, sillä
meidän edessämme oli juna , jonka moottori oli hajonnut. Se piti saada siirrettyä pois raiteilta ennen kuin pystyimme jatkamaan

matkaa. Saavuimme Koratiin kaksi tuntia myöhässä. Pastor Surachai oli vastassa meitä ja saimme kyydin häneltä. Seuraavana päivänä,
sunnuntaina, meillä oli kaksi kokousta. Aamulla yksi ja toinen iltapäivällä. Aamukokouksessa Samilla ja Aaronilla oli puheenvuorot.
Iltapäiväkokouksessa Mikael todisti. Minä tulkkasin nämä puheenvuorot. Minulta meinasi loppua ääni Mikaelin todistuksen lopussa,

mutta kiitos Herralle, ääni kesti siihen asti. Aamukokous oli normaali jumalanpalvelus. Iltapäiväkokoukseen tuli mukaan kolme muuta
seurakuntaa paikallisen seurakunnan lisäksi. Maanantaina sitten kävimme vierailemassa yhtä paikallista koulua. Minulla ei ollut enää

ääntä. Koulun rehtori on kristitty ja hän osaa puhua englantia, joten aktiolaiset puhuivat englanniksi ja rehtori käänsi sen thaiksi.
Aktiolaiset kertoivat Suomesta oppilaille. Sen jälkeen Mikael kertoi oman uskoontulotodistuksensa. Mikael myös kertoi, että kuinka
Jeesus on auttanut opiskeluissa häntä. Tämä puhutteli varmasti monia. Yksi oppilas kysyikin, että miltä se tuntuu, kun Jeesus tulee

asumaan sydämeen. Tämän jälkeen pelasimme lentopalloa ja futista oppilaiden kanssa.
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Fidan toiminnanjohtaja Harri Hakola kävi Thaimaassa.
Bangkokissa hän tapasi kaikki Bangkokin lähetit. Meillä oli
hyvä hetki yhdessä. Jokainen lähetti esitteli itsensä ja
työtänsä. Myös Fidan Aasian aluejohtaja, Ruut Mononen, oli
paikalla. Saimme jakaa ajatuksiamme ja esittää kysymyksiä
Harrille. Fida keskittyy Thaimaahan ja Japaniin Aasian
puolella ja tämä johtuu siitä syystä, että näissä maissa on
vähiten kristittyjä tällä puolella maailmaa. Kiitosaihe on se,
että tänne on tullut uusia lähettejä. Ja on tulossa lisää.
Harri, Ruut ja Markus Nordblom tulivat katsomaan minun
työtäni Chinatownissa. Esittelin heille paikallisen
yliopiston, jossa ollaan päästy luomaan yhteyksiä. Kerroin
heille työstäni. Kävelimme Chinatownin pääkadulle ja
ihmisiä oli todella paljon. Paljon on evankeliumintyötä
vielä tehtävänä. Harri muisteli, että minun isäni oli joskus
sanonut Markukselle ja Henry Monoselle, että menkää
istuttamaan seurakunta Chinatowniin. Jumala ohjaa
lastensa askelia. 
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Olen mukana myös Fidan Aasian mediatiimissä. Me kokoonnumme kerran kuukaudessa. Olen jonkin verran
auttanut kristillistä radioasemaa mediasisällön tuottamisessa. Radioasema halusi haastatella myös minua.
Tällä hetkellä kuvaamme ihmisten todistusvideoita. Teemme videosarjaa ja tarkoituksena olisi kuvata
montakin videota. Olen huomannut, etttä ihmisten todistukset puhuttelevat muita ihmisiä. Useimmat
thaimaalaiset ovat tulleet uskoon siten, että ovat kuulleet jonkin ihmisten todistuksen siitä, että miten
Jeesus on muuttanut tämän elämän. Thaimaalaiset eivät ole niinkään innoissaan väittelemään uskonasioista.
Suurinta osaa ei kiinnosta se, että onko Jumala olemassa vai eikö ole olemassa. Heitä enemmänkin
kiinnostaa se, että miten usko Jeesukseen voi muuttaa elämän. Siksi nämä todistusvideot ovat tärkeitä. Olen
ohjeistanut ihmisiä todistamaan lyhyesti ja pysymään aiheessa. Ongelmana monilla ihmisillä tuntuu olevan
se, että todistuksen aikana he eksyvät aiheesta. Lisäksi jotkut puhuvat liian pitkään. Nykyään ihmisten
mielenkiinto johonkin aiheeseen on lyhytkestoista. Rukoillaan , että nämä videot saisivat koskettaa monia
ihmisiä. 
Rukousaiheet:
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Tällä hetkellä Entrance- kahvila miettii työnsä laajentamista. Meillä
on ollut mielessä yksi yliopisto, jonka viereen voisi perustaa kahvilan
ja studion. Me olemme perustaneet tällaisen tiimin, joka kartoittaa

tätä kyseistä yliopistoa. Siinä on mukana Ahoset, Entrance- kahvilan
harjoittelijat Syvännöt , Johannes Maliranta ja minä. Olemme
käyneet juttelemassa opiskelijoiden kanssa ja täten päässeet

luomaan yhteyksiä tähän yliopistoon. Sattumalta hyvä ystäväni Dong
toimii osa-aikaisena opettajana tässä samassa yliopistossa. Hänen

kauttaan olemme päässeet tutustumaan yhteen toiseen opettajaan.
Tämä opettaja pyysi meitä pitämään esityksen Suomesta ja

suomalaisesta koulujärjestelmästä. Tämä kyseinen opettaja oli
ihmetellyt sitä, että miksi kristityillä ei ole omaa kerhoa, kun kerran
buddhalaisilla ja muslimeilla on omat kerhot. Kerhon perustamista

varten tarvittaisiin kristittyjä opiskelijoita. Katsotaan, että miten
Herra johdattaa meitä.

Y L I O P I S T O T Y Ö

R O D E R I K  P A J U N E N

U U D E T  T U U L E T  P U H A L T A V A T
R A D I O A S E M A L L A


